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Naši dopisi. 
I z Ljubljane. — Shod slovenskih poslancev 

sklican je na 2. dan oktobra v Ljubljano. Ožja dotika 
med slovenskimi poslanci je vsekakor koristna in mnogo 

stvari je takih, da je koristno po dobrem prevdarku po
ravnati in vrediti jih. V obče se mora pa pripoznati, 
da sedanji političen položaj ni nikakor ugoden za do
govarjanje večjih akcijskih programov, ako se podlage 
položaja lahko vsak trenutek popolnoma predrugačijo. 

— Imenovanje. Štajerski avskultant Jakob J a r c 
in pravni praktikant Makso L o g a r v Škofjiloki ime
novana sta avskulantoma za Kranjsko. 

— Deželni zbori naše države sklicani so za 14. dan 
oktobra in radovedni bodemo gledali na daljni razvoj 
stvari na Češkem. V drugih deželuih zborih se danes 
še nemore pričakovati posebnih dogodb. 

— Kraška komisija kranjska pričela je ta pone
deljek ogledavanje onih za pogozdovanje odločenih pro
storov, ki se bodo za zasajenja v letu 1891 odločili. 

— Ljubljanske gimnazije, ena višja, ena nižja, 
štejete skupaj 920 učencev. Višja šteje v 14 razredih 
poleg vodje 25 učiteljev in 579 učencev, nižja pa v 7 
razredih, 9 učiteljev in 341 učencev. Profesor J. Franke, 
ki je bil že imenovan za Novomesto, ostane v 
Ljubljani. 

— Kvaterni teden minuli, kateri je za ajdo pri 
nas vedno najnavarnejši, minul je srečno, ne da bi 
bila slana posmodila ta jesenski naš pridelek. Letošnja 
ajda se sicer ne kaže bogata zrnja, vendar pa se je na
dejati tolkšnega pridelka, da se bode kmetu delo spla
čalo. Pregovor naš trdi, da je ajda za kmeta, ker vsi 
drugi pridelki so za posle in za davek. Z drugimi pri
delki, posebno s krompirjem, so letos pri nas večinoma 
zadovoljni, razun onih, k sreči ne mnogimi kraji, kjer 
je toča gospodarila. Memo drugih dežel je letos Kranj
ska srečna, ker bode tudi vinskega pridelka več in bolj
šega kot minulo leto. Nekateri vinorejci se že prav po
hvalijo 8 pridelki od ameriških trt. 

— Zanimivo. Pri zgradbi kanala na Vrtačo zadeli so 
ob Seunigovi hiši na rimski kanal, ki je imel popolnoma 
isto mer in skoro isto globino, kakor jo bode imel se
danji. Kanal bil je jako soliden od rezanega kamna, 
z močnimi ploščami pokrit, tlak na dnu pa je bil |mesto 
sedanjega betana od močnih in velicih opečnih plošč. 
Pri izkopavanji poleg nunskega samostana našli so 
ostanke nekdanjih mostnih vrat, dolge močne žreblje in 
kamne, z udolbenimi globinami za stežaje. 

— Občni zbor mesarske zadruge Ljubljanske bode 
v četrtek dne 25. t. m. ob 5. uri popoludne v mestni 
dvorani. Dnevni red: Pozdrav načelnikov. Poročilo o 
delovanji in denarnem stanji. Samostalni predlogi. 

— Trahom, to je egiptska bolezen na očeh, je 
povod, da se bodo prihodnje dni vsa Ljubljanska učilišča 
zdravniško preiskala. 

— -j- Umrl je preteklo soboto v Ljubljani gospod 
Anton L e na rč i c., umirovljeni glavni davkar, v 71. 
letu svoje dobe. 



— Močvirski odbor zboruje dne 27. septembra t. 1. 
ob ^ 10. uri dopoludne v prostorih c. kr. kmetijske 
družbe in ima razpravljati sledeči dnevni red: 

I. Naznanila prvomestnika. 
II Nasveti posameznih odbornikov. 
III. O prošnji Vrhniškega županstva o nakupu 

mlina (oziroma pravic) ob Tujnici od Simonovih 
dedičev. 

IV. O prošnji grof Wurmbrandovega oskrbnika o 
odpisu konkurenčnega doneska za Škofelski 
kanal pro 1885/86. 

V Ljubljani dne 19. septembra 1890. 
O p o m n j a . 

Oni člani močvirskega odbora, ki, ali ne pridejo, 
ali pa odidejo pred končanjem seje, ne da bi svojo od
sotnost ali svoj odhod opravičili z dovoljnimi uzroki, 
zapadejo denarni kazni, katero deželni odbor kranjski 
določiti more do 100 gld. (Člen III. dež. zak. z dne 
19. decembra 1886, št. 5, III. kos 1887. 1.) 
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